

## Driving Instructions



Al Ain (UAE) – Alila Jabal Akhdar

1. Starting from Al Ain highway, take the exit of Jabal Hafit border towards Sultanate of Oman and keep driving towards Dhank City approx. 120 km
  2. Continue driving by following the Ibri sign on Route 21 approx. 60 km
  3. Follow the Bahla / Jibreen sign and continue driving approx. 100 km
  4. Keep driving towards Nizwa / Izki and take the exit of Birkat Al Mouz / Al Jabal Al Akhdar approx. 45 km
  5. Follow the Al Jabal Al Akhdar sign and turn left approx 3.6 km
  6. Continue driving until you reach Al Jabal Al Akhdar direction, turn left (there is a 17<sup>th</sup> century fortress – Bayt Al Ridaydah) 0.3 km
  7. Drive along until you reach the Police Check Point 6.2 km
- \*Please be informed that you need a 4x4 car to pass by showing driving license as well as car registration paper
8. After driving up the long and steep winding road you will pass the Jabal Akhdar Hotel and take the right turn. Please look at the small Alila sign on the corner 26.2 km
  9. Continue driving towards village Al Roos, turn right at the sign for Al Roos 10.5 km
  10. Keep driving and follow the road. You will see Alila gate ahead on the left side 9.2 km

Safe travels and see you at the hotel!

Alila Jabal Akhdar

Plot No.4, Block- Al Roose Jabal Al Akhdar, Nizwa Sultanate Of Oman  
+968 2534 4200

## إرشادات القيادة من مدينة العين (إ.ع.م) إلى فندق أليلا الجبل الأخضر (سلطنة عمان) :

1. من مدينة العين الرجاء أخذ المخرج المؤدي إلى جبل حفيت ومنه إلى حدود سلطنة عمان .
2. بعد الحدود متابعة القيادة بإتجاه ولاية عبري . ( 125 كم )
3. متابعة الطريق إلى جبرين بولاية بهلاء ( الطريق تحت الصيانة ) . ( 94 كم )
4. مواصلة القيادة على نفس الطريق بإتجاه نزوى / مسقط . ( 48 كم )
5. على طريق نزوى / مسقط الرجاء أخذ مخرج ( بركة الموز / الجبل الأخضر ) ومتابعة اللوائح الإرشادية المؤدية إلى الجبل الأخضر . ( 37 كم )
6. التوقف عند نقطة تفتيش شرطة عمان السلطانية . ( إستخدام سيارات الدفع الرباعي إلزامي مع توفر رخصة قيادة وملكية مركبة سارية الصلاحية ) .
7. مواصلة القيادة على طريق متعرج حتى الوصول إلى فندق الجبل الأخضر على يسار الشارع وبعدها الإنعطاف يمينا بإتجاه ( حيل المسبت ) . ( 7.10 كم )
8. الإنعطاف يمينا في الطريق المؤدي إلى قرية ( الروس ) . ( 2.9 كم )
9. القيادة حتى الوصول إلى بوابة فندق أليلا الجبل الأخضر على يسار الطريق .

.. نتمنى لكم رحلة سعيدة وقيادة آمنة ..

